
 

                                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

2 Nolu Tarım, Hayvancılık, Su Ürünleri Ticareti ile Zirai İlaç 
Meslek Komitesi Kahvaltısı Bilgi Notu 

Meslek komitelerimizle, Meclisimiz ve Yönetim Kurulu üyelerimizle söz 

verdiğimiz gibi birlik beraberlik ruhunu canlandırdık.  

Bölgesel toplantılarımızla üyelerimizle birebir iletişime geçiyoruz. 
Üyelerimizden gelen sorunların çözümü için ilgili karar mercileri ile 

görüşmeler yapıyoruz ve lobi faaliyetleri yürütüyoruz.  

Sorunların çözümü için bölgesel güçlerle birlikte hareket etmenin 
önemine inanıyoruz. Bu amaçla ilk olarak Seydikemer Bölgesel 
toplantımızı yaptık, ardından Karaçulha bölgesel toplantımızı 
gerçekleştirdik.  

Bölgesel sorun ve çözüm önerilerinin belirlenmesi amacıyla 30 Nisan’da 

Yaş Sebze ve Meyve Hali'nde düzenlediğimiz Karaçulha Bölgesel 
toplantısında, üretici, komisyoncu ve işletmecileri buluştu. Toplantıda 
bölgemizdeki tarım sektörü tüm yönleriyle irdelendi. 

 

Yoğun katılımla gerçekleşen toplantıda üreticilerimizin ve haldeki 
işletmecilerimizin sorunlarını dinledik ve taleplerini aldık. Bölgesel 
toplantıda katılımcıların soruları da yetkililer tarafından yanıtlandı. 

Toplantıya katılan Fethiye Belediyesi Başkan Yardımcısı Güzide 
Özkaya,  Muğla Büyükşehir Belediyesi Hallerden sorumlu Zabıta Daire 
Başkanı Şevket Gülen,  Fethiye İlçe Tarım  ve  Orman Müdürü Şaban 
Sarıkaya, Seydikemer  İlçe Tarım ve Orman Müdürü Engin Maraşlı, 
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katılımcılardan gelen soruları tek tek yanıtladılar ve gelen talepleri de 
not aldılar. 

Sektör temsilcilerimiz ile yaptığımız görüşmelerde şu sorunlar ve 
talepler öne çıkıyor;  

 

 Kapalı pazar yeri ihtiyacı  (Foça ve Patlangıç 
mahallelerinde)  

 Su ürünlerindeki yüksek KDV oranları   
 Tarımsal elektrik altyapı yetersizliği ve hayvancılık 

işletmelerinde su kullanımı 
 Zeytin ve zeytinyağının markalaşması 
 Haller Yasası  

Bu sorunlara 2019 yılı için hazırladığımız Sorunlar ve Çözüm Önerileri 
kitapçığımızda da yer verdik.  

İlgili kamu kurum ve kuruluş temsilcilerinin de katıldığı 15 Mart’ta 

yapılan Müşterek toplantımızda da sorunlar çözüm önerileriyle birlikte 
Komite Başkanımız Atabey Şahin tarafından dile getirildi. İlgili 
makamlara aktarıldı.  

FTSO yönetimi olarak tüm bu konuların ve taleplerin takipçisiyiz.   

 


